[bookmark: _Toc1]高中英语作文：我们为什么学习英语 Why we learn English
来源：网络  作者：红叶飘零  更新时间：2025-01-06
The English language has become an international language because it is used by people in the most countries in the worl...
The English language has become an international language because it is used by people in the most countries in the world now.
我们为什么学习英语 因为世界上大部分国家的人都使用英语，现在英语已经成为一种国际性语言。
In the open times， if you want to do business with foreigners， you must learn English because most of them speak and write in English， English is one of the working languages at international meetings， Today， most of valuable books are written in English， If you know much English， you will read newspapers and magazines in English and learn a lot of knowledge about interaction better. You also can do what you should do for the world peace.
在改革开放中，如果你想要和外国人做生意，你必须学习英语，因为他们中的大部分人都是用英语说和写，国际会议的语言也是英语。今天，重要的书籍多是以英语出版的，如果你懂得更多的英语，你就可以读英文报纸和杂志，学习更多的国际知识，你就可以为世界和平做出你应该做的贡献。
English is very important to us， but many students don\'t know why he should learn it. I hope that all the students should pay more attention to English study and use it freely.
英语对我们很重要，但许多学生不知道他们为什么要学习英语，我希望所有学生都应该重视英语学习井运用自如。
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